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SOCIĀLO LIETU KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 4. 

 

2024.gada 5.marts 

Ķekavas novada Ķekavā 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.09:15. 

 

Sēdes vadītāja – komitejas priekšsēdētāja Ineta Lazda 

Protokolētāja – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieks ar balsstiesībām - Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone.   

Pašvaldības darbinieki – Sociālā dienesta juriste Ilze Birzule, Centrālās administrācijas Īpašumu 

pārvaldes speciālistes Daiga Ozola un  Liesma Gorelova.  

 

 

Darba kārtība 

1. Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības saistošajos noteikumos "Sociālās palīdzības 

pabalsti Ķekavas novadā";  

2. Par 1.stāva telpu Meistaru ielā 43, Valdlaučos nodošanu valdījumā  Pašvaldības aģentūrai 

„Ķekavas novada veselības un sociālās aprūpes centrs” un pārvaldīšanas uzdevumu uzdošanu;  

3. Par nedzīvojamās ēkas (ambulances) Gaismas ielā 15, Ķekavā nodošanu valdījumā  

Pašvaldības aģentūrai „Ķekavas novada veselības un sociālās aprūpes centrs” un 

pārvaldīšanas uzdevumu uzdošanu;  

4. Informatīvs - Par dzīvojamās platības izīrēšanu privātpersonai (A.S.). 

 

 

Ineta Lazda atklāj sēdi. 

 

 

 

Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Ineta Lazda. 

Jautājumu un priekšlikumu par darba kārtību nav un sēdes vadītāja aicina apstiprināt 

izsludināto sēdes darba kārtību. 

 

 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Sociālo lietu komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2024.gada 5.marta sēdes darba kārtību. 

mailto:novads@kekava.lv


 

 

1. Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības saistošajos noteikumos "Sociālās 

palīdzības pabalsti Ķekavas novadā" 

Par jautājumu ziņo Ilze Birzule – sagatavoti saistošo noteikumu par sociālās palīdzības 

pabalstiem grozījumi. Grozījumi bija izsludināti sabiedrības apspriešanai no šā gada 18 janvāra 

līdz 18.februārim, tomēr iebildes un ierosinājumi netika saņemti. Tālāk Birzule sniedz 

paskaidrojumus par punktiem, kuri saistošajos noteikumos tiks grozīti un min iemeslus, kāpēc tie 

nepieciešami. Viņa apstiprina, ka pieņemtajā 2024.gada pašvaldības budzētā jau iestrādāts 

līdzekļu palielinājums šo grozījumu finansēšanai. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jēkabsone, Birzule. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības saistošajos noteikumos "Sociālās palīdzības 

pabalsti Ķekavas novadā"”, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Sociālo lietu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

 

 

 

2. Par 1.stāva telpu Meistaru ielā 43, Valdlaučos nodošanu valdījumā  Pašvaldības 

aģentūrai „Ķekavas novada veselības un sociālās aprūpes centrs” un pārvaldīšanas 

uzdevumu uzdošanu 

Par jautājumu ziņo Daiga Ozola – tā kā ar domes lēmumu apvienotas Ķekavas ambulance un 

Ķekavas sociālās aprūpes centrs vienā iestādē, tad arī ambulances izmantotās telpas nonākušas 

šīs apvienotās iestādes valdījumā. Par šīm telpām Ķekavas ambulancei nebija noslēgts valdījuma 

līgums, tāpēc sagatavots lēmuma projekts un valdījuma līgums, ar kuru minētās telpas nodos 

Ķekavas novada veselības un sociālās aprūpes centram valdījumā. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jēkabsone, Ozola. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par 1.stāva telpu Meistaru ielā 43, Valdlaučos nodošanu valdījumā  Pašvaldības aģentūrai 

„Ķekavas novada veselības un sociālās aprūpes centrs” un pārvaldīšanas uzdevumu 

uzdošanu”, 

Atklāti balsojot  



 

 

ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Sociālo lietu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

 

 

 

3. Par nedzīvojamās ēkas (ambulances) Gaismas ielā 15, Ķekavā nodošanu valdījumā  

Pašvaldības aģentūrai „Ķekavas novada veselības un sociālās aprūpes centrs” un 

pārvaldīšanas uzdevumu uzdošanu 

Par jautājumu ziņo Daiga Ozola – tāds pats jautājums, tikai par citu telpu nodošanu valdījumā 

Ķekavas novada veselības un sociālās aprūpes centram. Par pārējām telpām, kuras izmantoja 

Ķekavas ambulance, valdījuma līgumi bija noslēgti, tāpēc tur jau pārslēgti nomnieku līgumi. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jēkabsone, Ozola. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par nedzīvojamās ēkas (ambulances) Gaismas ielā 15, Ķekavā nodošanu valdījumā  

Pašvaldības aģentūrai „Ķekavas novada veselības un sociālās aprūpes centrs” un 

pārvaldīšanas uzdevumu uzdošanu”, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Sociālo lietu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr.3.  

 

 

 

 

 

4. INFORMATĪVS - Par dzīvojamās platības izīrēšanu privātpersonai (A.S.) 

Par jautājumu ziņo Liesma Gorelova – saņemts privātpersonas iesniegums ar lūgumu piešķirt 

dzīvojamo platību, personai ir piešķirts trūcīgas personas statuss. Šobrīd personai tiek piedāvāta 

gultas vieta uz statusa piešķiršanas laiku, un šai laikā varēs konstatēt personas maksātspēju. 

Gorelova informē, ka šī persona jau pirms ilgāka laika mitinājās pašvaldības īrētajās telpās, 

tomēr tas bija pārāk sen, tāpēc viņa nav ieguvusi informāciju, vai personai pēc izvākšanās palika 

īres un komunālo maksājumu parāds, vai nē, tāpēc tiek pieņemts, ka parāda nebija. 

Jautājumu sadaļā Jēkabsone, Gorelova. 



 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par viņas 

iesniegto priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Inetas Lazdas -  

Sociālo lietu komitejas atzinums: Piešķirt A. S. dzīvojamo telpu Gaismas ielā 19/9, Ķekavas 

novadā. Noslēgt īres līgumu uz vienu gultas vietu līdz 2025. gada 30.aprīlim, bet ne ilgāk kā 

uz laiku, līdz kuram piešķirts trūcīgas personas statuss. 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav 

Sociālo lietu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

Sēdi slēdz plkst.09:32 

 

Komitejas priekšsēdētājs:  (1PARAKSTS)   Ineta Lazda 

 

Sēdes protokolētāja:        (2PARAKSTS)   Vija Milbrete 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 

 


